

PERSONAL LOANS EXPATS- KFS

Key Features	Description		
Objective	Coverage of the Outstanding Loan Amount in case of Death of the borrower		
	Min Age at entry	18 years	
	Max Age at expiry	70 years (69 years + 365 days)	
Age limit	Max Age at Entry	64 years (63 years + 364 days)	
Insured member	Individual Borrower who avails Personal loan from Mashreq Bank		
Insured sum insured	As per outstanding Loan balance (Personal Loans)		
Policy Benefits	Actual Outstanding Amount + Accrued Interest on DOE (-) Any Penalties due to Default		
Premium Payment frequency	Monthly		
Free Cover Limit	AED 1,500,000/- up to age 65 years (64 years + 365 days)		
Maximum Loan Tenure	As approved by the Bank, with maximum of 48 Months		
Benefits	Death Due to Any Cause		
Geographical Limit	Worldwide		

EXCLUSIONS

General Exclusions for Death Due to Any Cause Benefit

No Benefits under these sections shall be payable in respect of a borrower where the event giving rise to a claim occurs as a result of:

- **a.** If the Borrower dies due to pre-existing conditions or any medical conditions within 3 months from date of loan or restructure, no claim shall be payable.
- **b.** Active participation in any war, whether declared or not, from warlike action, civil war, insurrection, riot, civil commotion, or other acts of violence including terrorism originating from any political or civil unrest.
- **c.** Passive War Risk Cover & Terrorism is covered, however claims in any way occurring as a direct or indirect consequence of War or war-like operations or Terrorism is not covered in any of the following:
 - o Syria, Iraq, Afghanistan, Palestine, Yemen & Libya
 - O Any country where war or warlike operation takes place and where the insured member remains in for more than 28 days following the outbreak. It is also understood that the sum insured will not be payable if the insured member actively participates in any of the above-mentioned events and if the insured member is traveling to a country after war has been declared in that country or after it has been recognized as a war zone or where there is war like operations. If the Company alleges that by reason of this exclusion, any loss, damage, cost, or expense is not covered by this insurance the burden of proving the contrary shall be upon the Policyholder.
- **d.** Engaged in aviation, gliding, or any other form of aerial flight other than as a fare paying passenger or pilot or crew in a commercially licensed aircraft of a recognized airline operating on a regular route.
- e. Any breach of Criminal law by the Borrower or an assault provoked by him. d
- **f.** Suicide or Attempted suicide or self-inflicted injury whilst sane or insane within 1 year after the date on which the assurance of that Borrower first commenced.
- g. Loans taken out for medical reasons



- h. Loss resulting from accidental or deliberate spread or use of Nuclear, Biological or Chemical material including loss, damage, cost, or expense of whatsoever nature directly or indirectly caused by, resulting from or in connection with any action taken in controlling, preventing, suppressing or in any way relating to any event where Nuclear, Biological, and Chemical material is involved.
- **i.** Infection from any Human Immunodeficiency Virus (HIV) acquired immunodeficiency syndrome (AIDS) or any AIDS related condition other than blood transfusion.

Maximum Payable Commission

There is no commissions payable for this policy.

Free look Period

There is no free look period however customer has an option to cancel the policy anytime.

Self-Declaration

I hereby acknowledge that I have read and understood the exclusions as provided in the Key fact document as mentioned above.

Name:	
Loan Account No:	
Signature:	
Date:	
Place:	





القروض الشخصية للمغتربين - بيان المعلومات الرئيسية

المعلومات الرئيسية	البيان	
الهدف	تغطية قيمة القرض المستحق في حالة وفاة المقترض.	
الحد الأدنى للعمر	الحد الأدنى للعمر عند الاشتراك	18 عامًا
الحدود العمرية الحد الأقصى للعم	الحد الأقصى للعمر عند انتهاء التأمين	70 عامًا (69 عامًا + 365 يومًا)
الحد الأقصى للعم	الحد الأقصى للعمر عند الاشتراك	64 عامًا (63 عامًا + 364 يومًا)
المقترض الفردي	المقترض الفردي المستفيد من القرض الشخصي المقدم من بنك المشرق	
مبلغ التأمين وفقًا لرصيد القرض	وفقًا لرصيد القرض المستحق (القروض الشخصية)	
منافع وثيقة التأمين أداء الالتزامات	القيمة المستحقة فعليًا + الفائدة المستحقة في تاريخ الإنتهاء مخصومًا منها أي غرامات مفروضة نتيجة التخلف عن أداء الالتزامات	
شهريًا دورية دفع الأقساط	شهریًا	
حد التغطية الفورية -/1,500,000 د	-/1,500,000 د. إ. حتى 65 عامًا (64 عامًا + 365 يومًا)	
الحد الأقصى لأجل القرض وفقًا لما يقرره البنا	وفقًا لما يقرره البنك، بحد أقصى 48 شهرًا	
المنافع الوفاة لأي سبب		
الحد الجغرافي كافة أنحاء العالم	كافة أنحاء العالم	

الاستثناءات

استثناءات عامة لحالات استحقاق منفعة الوفاة لأى سبب

لن تُسدد أي منفعة بموجب هذه الأقسام فيما يتعلق بالمقترض في حالة وقوع الحدث الذي يؤدي إلى تقديم مطالبة نتيجة لما يلى:

- لا تُستحق أي مدفو عات بموجب أي مطالبة مقدمة في حال توفى المقترض بسبب أي حالة مرضية سابقة للتأمين أو أي حالة طبية تعرض لها في غضون 3 أشهر من تاريخ القرض أو إعادة هيكلته.
- ب- المشاركة الفعلية في أي حرب، سواء أكانت الحرب مُعلنة أم لا، أو من أي أعمال حربية أو حرب أهلية أو تمرّد أو شغب أو اضطرابات مدنية أو أي أعمال عنف أخرى، بما فيها الإرهاب الناشئ عن أي اضطرابات سياسية أو مدنية.
- ج- يجري تغطية مخاطر الحرب السلبية والإرهاب، ولكن لا يجري تغطية المطالبات التي تُقدم بأي صورة كنتيجة مباشرة أو غير مباشرة للحرب أو العمليات الحربية أو الإرهاب في أي من البلاد التالية:
 - سوريا والعراق وأفغانستان وفلسطين واليمن وليبيا
- أي دولة تحدث بها حرب أو عمليات حربية وحيث يظل العضو المؤمن له بها لأكثر من 28 يومًا بعد اندلاعها. من المفهوم أيضًا أن مبلغ التأمين لن يُسدد في حالة مشاركة المؤمن له بصورة فعلية في أي من الأحداث المذكورة أعلاه وإذا كان العضو المؤمن له مسافرًا إلى دولة ما بعد إعلان حالة الحرب في تلك الدولة أو بعد إعلانها كمنطقة حرب أو حيث تشهد عمليات حربية. في حال زعمت الشركة أن أي خسارة أو ضرر أو تكاليف أو نفقات غير مغطاة بهذا التأمين بسبب هذا الاستثناء، فإن عبء إثبات خلاف ذلك يقع على حامل الوثيقة.
- د- المشاركة في الطيران أو الطيران الشراعي أو أي شكل من أشكال الطيران الأخرى باستثناء السفر مدفوع الأجر كراكب أو طيار أو أحد أفراد الطاقم على طائرة الشركة طيران تجارية معتمدة تعمل على خطوط جوية منتظمة.
 - ه- أي خرق للقانون الجنائي من قبل المقترض أو اعتداء بتحريض منه.
- و- الانتحار أو محاولة الانتحار أو الإصابة الذاتية المتعمدة سواء أكان الشخص سليم العقل أو مجنونًا في غضون عام واحد بعد التاريخ الذي بدأ فيه التأمين المُقدم للمقترض لأول مرة.
 - ز القرض المُستلمة لأسباب طبية

- و- الخسارة الناجمة عن الانتشار المقصود أو العارض أو استخدام المواد النووية أو البيولوجية أو الكيميائية بما فيها حالات الخسارة أو الأضرار أو التكاليف أو المصروفات أيا كانت طبيعتها التي تنشأ بشكل مباشر أو غير مباشر أو تنجم عن أو فيما يتعلق بأي فعل يُتخذ للسيطرة على أو الحد من أو إيقاف أو يرتبط بأي طريقة بانتشار أي مواد نووية أو بيولوجية أو كيميائية.
- ط- العدوى الناجمة عن أي فيروس لنقص المناعة البشرية أو متلازمة نقص المناعة المكتسبة أو أي حالة ذات صلة بمتلازمة نقص المناعة المكتسبة باستثناء نقل الدم.

الحد الأقصى للعمولة مستحقة الدفع

ستدفع سكون العمولات للبنك بنسبة تصل إلى 10% من القسط السنوي طالما أن السياسة سارية المفعول .

فترة تجربة مجانية

ا توجد فترة تجربة مجانية ولكن يمكن للعميل إالغاء السياسة في أي وقت .

إقرار ذاتي

أقر بموجبه أننى قد قرأت وفهمت الاستثناءات المنصوص عليها في بيان المعلومات الأساسية على النحو المذكور أعلاه.

الاسم:

رقم حساب القرض:

التوقيع:

التاريخ:

المكان: